## 陕西省人民医院医学伦理审查批件

Approval for Medical Ethics Review of Shaanxi Provincial People's Hospital

项目名称 Project	乌司他丁联合右美托咪定对老年全髋关节置换术后认知功能障碍及苏醒 期躁动的影响		
	Effects of ulinastatin combine dysfunction and emergence ag arthroplasty		
项目类别	临床研究	有效期	2019年2月至2020年2月
Project	Clinical research	Period of validity	May 2021 to May 2022
Categories			
审查类别	初始审查	审查方式	快速审查
Review	Initial review	Review Pattern	Rapid review
Categories			2794)
项目负责人/PI	赵静 Jing Zhao	职称/Title	中级 Attending physician

## 审评材料 Form be handed

项目申报书 Research proposal

## 审查结果 Decision

结论: 同意

Conclusion: APPROVED

## 审评意见 Comments

经伦理委员会对该研究议案等资料进行评审后,认为该提案的实验设计及实验方案符合实 验动物福利伦理要求,能有效保障研究对象的权益。 伦理委员会批准同意这个研究提案进行。

After reviewing the research proposal and other materials, it is believed that the experimental design and plan of the proposal meet ethical requirements and can effectively protect the rights and interests of the research subjects. The ethics committee approved the proposed study.

